
 
ZAPISNIK 

1. IZREDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA EVROPSKE PRAVNE FAKULTETE Z DNE 

28.11.2023 

TRAJANJE SEJE: 17:00 – 18:45 

PROSTOR: sejna soba Evropske pravne fakultete 

Prisotnost predstavnikov ŠS NU, Evro-PF: Hana Hozanović, Simon Ašič, Nik Brcar, Tea Kelavić, Neja Marc, 

Martin Ruparčič, Kris Jarc, Ana Ranđelović, Ana Intihar Marulc, Alenka Verbić 

Odsotni člani Evro-PF: / 

DNEVNI RED  

1. Prisotnost članov 

2. Potrditev dnevnega reda 1. izredne seje ŠS Evro-PF 

3. Potrditev zapisnika konstitutivne seje  

4. Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika 

5. Pregled aktivnosti ŠS Evro-PF v preteklem letu in oblikovanje novega letnega programa 

6. Dodelitev nalog članom ŠS 

7. Izvrševanje uradnih ur 

8. Razno 

 

1. točka (Prisotnost članov) 

Na seji so bili prisotni vsi člani ŠS.  

2. točka (Potrditev dnevnega reda 1. izredne seje ŠS Evro-PF) 

Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

3. točka (Potrditev zapisnika konstitutivne seje ) 

Zapisnik konstitutivne seje je bil potrjen soglasno. 

4. točka (Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika) 

Predsednik ŠS EVRO-PF je svet obvestil o trenutnem proračunu (za leto 2023/2024), ki znaša 1714,56€. Prav 

tako opozori, da se bo v pričetku leta 2024 spremenil. S tem odpre razpravo in predlaga, da se sredstva 

razdelijo glede na dogodke, ki jih bo ŠS EVRO-PF prirejal skozi celo leto. Manjši del razpoložljivih sredstev 

bo namenjen za zahvale na koncu obiskov, na primer na koncu obiska odvetniške pisarne. Ana Marulc 

omeni, da  je že navezala stik s predstavnico iz CMS pisarne, glede obiska študentov v začetku januarja ali 

marca 2024.  Po premisleku smo soglasno ugotovili, da bi bil  marec najprimernejši čas za obisk.  Simon pove 

da bo ta tematika obravnavana pri 5. točki.  



 
Soglasno smo se uskladili glede okvirnega finančnega načrta za prihajajoče dogodke.  

Dogodek: Okvirna cena: 

Decembrska božična stojnica  210 € 

Promocija tutorstva 100€ 

Spodbujanje študentov h tekmovanjem 

 

0€ 

Okrogle mize  600€ 

Povezovanje študentov  150€ 

Zdrave aktivnosti  200€ 

Promocijski material  Fakulteta 

  

 

Obrazložitev: 

Na predlog predsednika ŠS EVRO-PF soglasno potrdi, porabo sredstev, ki so ostala od lanskega študentskega 

sveta. Za promocijo tutorskega sistema bomo namenili 100€, saj bi natisnili razne letake, jih polepili po 

univerzi in tako omogočili študentom, konstanten opomin na tutorstvo in pomoč. Za spodbujanje študentov 

h tekmovanjem, ne načrtujemo dodatnih finančnih sredstev, saj nameravamo izkoristiti socialna omrežja 

kot so Instagram, kjer bomo tekmovanja bolje predstavili. Ta pristop sta predlagali Teja in Neja.   

Za organizacijo okroglih miz načrtujemo približno 600€. Večji del proračuna , bo usmerjen v tehnično 

opremo, kot je snemanje in ozvočenje.  

Predlog Martina za povezovanje študentov vključuje organizacijo sproščenih čajank in piknikov v poletnem 

času, kjer bi se mlajši študentje lahko spoznali s starejšimi in s tem širili svoja obzorja.  

Neja poda predlog glede organizacije Skrivnega Božička.  

Za zdrave aktivnosti je predvidenih 200€, pri čemer je Kris predlagal organizacijo smučarskega izleta.   

Za promocijski material se prosili fakulteto za pomoč , in sicer Neja poda predlog za hoodie-je (jope z 

kapuco) z logotipom  naše fakultete.  

5. točka (Pregled aktivnosti ŠS Evro-PF v preteklem letu in oblikovanje novega letnega programa in 

dodelitev nalog) 

Starejši študentje (Simon, Nik, Tea, Ana in Neja) predajo informacije ostalim članom ŠS EVRO-PF. Predstavijo 

aktivnosti, ki so bile izvedene v študijskem letu 2022/23 ter podrobneje opišejo dogodke in dejavnosti. V 

tem kontekstu je Ana Marulc ponovno poudarila pomembnost obiska odvetniške pisarne CMS. Povedala je, 

da je to veliko podjetje, ki imajo pisarne tudi v Zagrebu in Sarajevu, zato smo soglasno sklenili, da obisk 

organiziramo marca 2024.  



 
Neja poroča, da je državna tožila pripravljena obiskati fakulteto v Ljubljani. Svet je soglasno potrdil, da Ana 

in Neja nadaljujeta z organizacijo omenjenih dogodkov.  

Sledijo dogovori glede organizacije decembrske stojnice, za katero se zadolži Hano in Alenko. Določiti 

morata okviren datum. Na naslednji seji ŠS EVRO-PF poročata o organizaciji. Člani se dogovorijo glede hrane 

in pijače, ki bo na stojnici. Na naslednji seji se uredi izbira dobrodelne organizacije. 

Za promocijo tutorstva se določi Ana Intihar Marulc, Simona in Nejo.. Za promocijo tekmovanj bodo 

poskrbeli člani, ki se udeležujejo le teh. Teja predlaga, da bi se naredil poseben profil za promocijo 

tekmovanj, pri čemer se člani odločijo, da se za omenjeno odločijo posamezne ekipe, ki se bodo tekmovanj 

udeležile.  

Simon predlaga, da se okrogle mize organizirajo izven izpitnih obdobjih in v času, ko študenti nimajo drugih 

dogodkov. Ana M. poda predlog glede teme okrogle mize, in sicer volitve v evropski parlament. Za 

organizacijo navedenega se določi Ano M. Teo, Simona in Martina.  

Nato smo se seznanili z Nejinim pomisleki glede nejasnosti v zvezi s pripravo doktorskih nalog. Neja pojasni, 

da med doktorskimi študenti prihaja do nesporazumov, glede izgleda dela, dolžine itd.  Študentje se 

srečujejo z obilico različnih informacij in podatkov. Predlaga se organizacija kratkega tečaja v knjižnici 

predvsem za starejše študente, ki so v dilemi glede pisanja nalog.  

Tea je izrazila zaskrbljenost glede študentskih izkaznic, saj jih novo vpisani študenti še vedno niso prejeli. 

Predsednik bo v imenu ŠS EVRO-PF pisal referatu glede omenjenega.  

Kris je prevzel odgovornost za organizacijo smučarskega izleta in bo o napredku poročal na naslednjem 

sestanku. 

Simon je predlagal da bi se tudi PMIN študenti, vključili v delovanje ŠS EVRO-PF, kot zunanji sodelavec in 

kot predlog podal dva kandidata, Uroša Borovnjaka in Matica Gruma. Predsednik bo navedena kandidata 

povabil na naslednjo sejo.  

6.  točka (Izvrševanje uradnih ur) 

Vsi člani ŠS EVRO-PF so pripravljeni sodelovati na uradnih urah ŠS EVRO-PF, kjer bomo na voljo študentom 

za reševanje morebitnih težav. Delovali bomo v parih, vsak za eno do dve uri, približno dvakrat tedensko. 

Za točen razpored bo znan naknadno. Uradne ure naj bi potekale enkrat na dva tedna za začetek, po 

potrebi pa bi to obdobje povečali ali pa zmanjšali. 

7. točka (Razno) 

Nik, Tea in Neja se dogovorijo za sestanek z Vodjo centra za karierni razvoj in mednarodno mobilnost 

Nove univerze.  

Nadaljevala se je razprava glede izpitnih rokov, pri čemer so vsi člani opazili pomanjkanje informacij o 

njihovem razporedu do dne seje. Predsednik je navzoče člane seznanil s problematiko izvedbe predavanj 

pri doc. dr. Nani Weber. Soglasno se člani strinjajo s pripravo (1) dopisa glede nejasnosti pri delu referata 

in (2) pozivom dr. Weber glede problematike pri predavanjih.  



 
Martin odpre debato o dolžini predavanj, in sicer meni, da je med predavanji premalo število premorov. 

Ostali člani se z omenjenim strinjajo. O predlogih rešitve se člani pogovorijo na naslednji seji.  

Dogovorili smo se glede prihodnjih sej, ki so načrtovane enkrat mesečno v živo, v izjemnih primerih pa 

preko aplikacije Zoom. Decembrska seja bo potekala 13.12., januarska 8.1.2024, za naslednje se člani 

dogovorimo naknadno.. Seja se zaključi ob 18.45 uri, naslednja bo predvidoma izvedena 13.12.2023 ob 

18:00 uri, v prostorih Evropske pravne fakultete v Ljubljani. 

 

Zapisnik pripravila:         Predsednik ŠS EVRO-PF:   

Hana Hozanović         Simon  Ašič  

 

 


